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Abstract (en)
[origin: US5227577A] A device for firing ammunition includes a combustion chamber accommodating several propellant charge members which
latter contain a propellant charge and an ignition system for igniting the propellant charge. A fixedly disposed primary coil which receives an ignition
signal is provided at the combustion chamber while a secondary coil is arranged in each propellant charge member, this secondary coil being
connected to a resistor initiating the ignition system. The magnetic field, changing with time, which is produced by the primary coil penetrates the
combustion chamber and induces a current in the secondary coils of each propellant charge member at the same time so that the ignition systems
of all propellant charge members are simultaneously activated and ignite all propellant charges at once. On account of the simultaneous ignition of
the propellant charge members, rapid firing sequences can be attained.

Abstract (de)
Die Vorrichtung zum Verschießen von Munition weist einen Verbrennungsraum (3) auf, der mehrere eine Treibladung (21) und ein Zündmittel (35)
zum Zünden der Treibladung (21) enthaltende Treibladungskörper (11) aufnimmt. An dem Verbrennungsraum (3) ist eine ortsfeste ein Zündsignal
empfangende Primärspule (17) vorgesehen, während in jedem Treibladungskörper (11) eine Sekundärspule (31) angeordnet ist, die an einen das
Anzündmittel (35) initiierenden Zündmittelwiderstand (33) angeschlossen ist. Das von der Primärspule erzeugte sich zeitlich ändernde Magnetfeld
durchsetzt den Verbrennungsraum (3) und induziert in den Sekundärspulen (31) jedes Treibladungskörpers einen Strom, so daß die Anzündmittel
(35) sämtlicher Treibladungskörper gleichzeitig aktiviert werden und alle Treibladungen (21) auf einmal zünden. Aufgrund der Simultanzündung der
Treibladungskörper können schnelle Schußfolgen erzielt werden. <IMAGE>
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